
Aloite 
 

Valtuusto 12.6.2023 
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Ulvilan työpaja on toiminut entisellä Suosmeren koululla. Olemme ihmetelleet, että siellä 

on nykyisin kovin hiljaista. Kyselimme kaupunginjohtajalta, että onko toiminta Ulvilasta 

vallan loppunut. Saimme tiedon, että toiminta on siirtynyt Malmitielle ja Satakunnan 

hyvinvointialueen toiminnaksi. Siirron syyksi kerrottiin, että hyvinvointialue halusi siirtoa. 

Onko tämä ainoa syy? Edelleen Suosmeressä on tienviitta työpajalle ja rakennuksen 

seinässä teksti ”Suosmeren työpaja”. Miksi näitä ei ole poistettu, jos siirto on tapahtunut jo 

aikoja sitten? 

Vaikka hyvinvointialue pyörittääkin nykyisin toimintaa, asia kuuluu ja kiinnostaa kuitenkin 

ulvilalaisia ja varsinkin Ulvilan valtuutettuja (toivottavasti). Kaupungin tai hyvinvointialueen 

nettisivuilta ei löydy tietoa työpajatoiminnasta. Herää siis mieleen kysymys, että onko 

kyseistä toimintaa enää lainkaan. Ehkä kaupunginhallituksessa toimivat ovat saaneet 

enemmän tietoa tästä asiasta ja vieneet tiedon myös omille valtuustoryhmilleen. Meidän 

ryhmällä asiasta ei ole mitään tietoa. Onko niin, että muita valtuustoryhmiä on informoitu 

asiasta? 

Kierrätyskeskus Korona kaiketi toimii Ulvilan kaupungin alaisuudessa. Montako työtekijää 

Koronassa on kaupungin palkkalistoilla? Onko edelleen sama määrä kuin ennen 

siirtymistä? Entä montako työntekijää Ulvilan työpajalta siirtyi hyvinvointialueen 

palkkalistoille? Jäikö Ulvilan kaupungilta palkkaa nauttiviksi muita kuin Koronan 

työntekijät? 

Paljonko Suosmeren entisen koulun rakennuksiin käytettiin turhaan rahaa, kun ne 

remontoitiin työpajatoimintaa varten? Mitä nyt tehdään kiinteistölle, kun se on tyhjentynyt? 


